
夹层玻璃CE认证标准：EN14449

产品名称 夹层玻璃CE认证标准：EN14449

公司名称 国瑞中安集团-全球法规注册

价格 .00/个

规格参数

公司地址 深圳市光明区凤凰街道塘家社区光明高新产业园
凯科技工业园(一期)2#厂房一层B座103

联系电话 13316413068 13316413068

产品详情

夹层玻璃CE认证标准：EN14449

EN 14449:Glass in building - Laminated glass and laminated safety glass - Evaluation of conformity/Product standard

EN 14449:建筑用玻璃.夹层玻璃和夹层安全玻璃.合格评价/产品标准

本欧洲标准涵盖了建筑物用夹层玻璃和夹层安全玻璃的合格评定和工厂生产控制

夹层玻璃办理CE认证测试项目：

Safety in the case of fire 防火安全

Resistance to fire (for glass for use in a glazed assembly intended specifically for fire resistance) 耐火性

Reaction to fire 防火性能

External fire performance (for roof coverings only) 外部防火性能（J限屋顶覆盖物）

Safety in Use 使用安全

Bullet resistance: Shatter properties and resistance to attack防弹性：破碎性和抗攻击性

Explosion resistance: Impact behaviour and resistance to attack防爆性：冲击性能和抗攻击性

Burglar resistance: Shatter properties and resistance to attack防盗性：破碎性和抗攻击性

Pendulum body impact resistance: Shatter properties(safe breakability) and resistance to
impact 摆锤体抗冲击性：破碎性（安全易碎性）和抗冲击性



Mechanical resistance: 机械阻力

Resistance against sudden temperature changes and temperature differentials抵抗突然的温度变化和温差

Mechanical resistance:Resistance against wind, snow, permanent and imposed load and/or imposed loads of the glass
unit 抵抗风，雪，永jiu和施加的负载和/或玻璃单元的施加负载

Protection against noise:-Direct airborne sound reduction 防噪音：直接空气降噪

Energy conservation and heat retention: – Thermal properties节能和保温：热性能

Radiation properties: 辐射特性

light transmittance and reflectance 透光率和反射率

solar energy characteristics 太阳能特征
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